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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Mark van 
Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Arno de Laat (SP), Antoon van Baal (PvdA), 
Marije de Groot-Haen (CDA), Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg), José 
Appels (VVD). 
Burgemeester Machteld Rijsdorp en wethouder Theo van der Heijden. 
Ambtelijke bijstand: Sander Valk bij agendapunt 2. 
Ingrid van Breda, commissiegriffier. 

Afwezig (met kennisgeving) Deborah Eikelenboom (SP) 
 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/17-
februari/21:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
Er is vijf keer spreekrecht aangevraagd bij agendapunt 3, daarom wordt dat agendapunt als eerste behandelend. 
 

3. Raadsvoorstel Invoering Toeristenbelasting 
Mevrouw Schellekens (camping Breehees) maakt gebruik van het spreekrecht.  
De heer de Kok maakt namens de horeca adviescommissie Riel Goirle (HARG) gebruik van het spreekrecht.  
De heer De Rooy (Active Stay / Judo Academy) maakt gebruik van het spreekrecht.  
De heer Huijbregts ('t Zandeind) maakt gebruik van het spreekrecht. Zijn bijdrage is als bijlage toegevoegd aan het 
verslag. 
De heer van Bavel (Vergulde Hand) maakt gebruik van het spreekrecht. Zijn bijdrage is als bijlage toegevoegd aan het 
verslag. 
 
Standpunten fracties: 
Lijst Riel-Goirle Vraagt hoe het proces vanaf november tot nu toe is gelopen. Vindt uitstel bespreekbaar als er 

een betere regeling voor in de plaats komt. Stelt voor opnieuw te kijken naar de aspecten zorg, 
sport, groepsaccommodaties en differentiatie. Vindt het belangrijk dat er draagkracht is.  

CDA Is tegen de invoering van toeristenbelasting. Heeft problemen met de hoogte, het tijdstip en de 
doelbelasting. Is verbaasd dat pas nadat de belasting wordt ingevoerd wordt uitgezocht wat het 
gaat opleveren. Vindt een percentage eerlijker dan een vast tarief.  

VVD Is gevoelig voor het argument dat invoering van de belasting voor bestaande boekingen lastig is 
en gaat daarom akkoord met uitstel van de invoeringsdatum.  

PvdA Is akkoord met het voorstel om toeristenbelasting in te voeren ten behoeve van de sector. Is 
bereid de invoeringsdatum te verplaatsen naar 1 januari 2017. Is bereid te kijken naar 
uitzonderingen voor jaarplaatsen en mensen met een specifieke zorgvraag. Vraagt naar 
differentiatie. Stelt het volgende procedurevoorstel voor: breng het voorstel niet gehaast naar de 
volgende raadsvergadering maar geef het college de tijd het voorstel aan te passen ten behoeve 
van zorgvuldigheid, om rust te creëren en de dialoog met de sector aan te gaan.  

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/17-februari/21:00
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/17-februari/21:00
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SP Vraagt hoeveel de toeristenbelasting naar verwachting zal opbrengen. Vraagt naar het instellen 
van een maximum en naar vrijstellingsmogelijkheden. Is bereid mee te kijken naar uitzonderingen 
voor jaarplaatsen en mensen met een specifieke zorgvraag. Vindt het voorstel niet rijp voor 
beraadslaging in de raad. Heeft zelf veldwerk gedaan en daagt de wethouder uit om zelf ook 
veldonderzoek te doen. Gaat in op de uitnodiging van de heer Huijbrechts om op 't Zandeind de 
gevolgen op locatie te gaan bekijken. 

Pro Actief Goirle Is voorstander van invoering van deze belasting vanuit het principe 'de vervuiler betaalt', ofwel 
de toerist maakt gebruik van publieke voorzieningen en betaalt daar aan mee. Is bereid de 
invoeringsdatum te verplaatsen naar 1 januari 2017. Vindt het verstandig het voorstel niet door 
te geleiden naar de raad.  

Lijst Couwenberg Gaat akkoord met de invoering van toeristenbelasting. Is bereid de invoeringsdatum te 
verplaatsen naar 1 januari 2017. Stelt voor om een nieuw voorstel te bespreken bij de algemene 
beschouwingen.   

 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder van der Heijden geeft aan dat het verschuiven van de invoeringsdatum geen gevolgen heeft voor de 
begroting. Hij is bereid om te kijken naar een jaarplaatsentarief. Hij vindt een tarief voor zorgplaatsen moeilijker maar 
gaat er naar kijken en ook of de groepsaccommodatie onder de vrijstelling valt. Wethouder van der Heijden komt 
binnen 3 à 4 maanden met een nieuw voorstel en een nieuwe verordening. De sector kan zich daar op voorbereiden.  
 
Advies van de commissie: het voorstel wordt niet doorgeleid naar de raadsvergadering van 8 maart 2016.  
 

2. Raadsvoorstel kadernota Integrale Veiligheid  
 
Standpunten fracties: 
Pro Actief Goirle Onderschrijft de uitgangspunten en aangebrachte prioritering. De versmalde en verdiepte aanpak 

(van 5 naar 3 speerpunten) spreekt aan, maar PAG ziet daarbij geen focus op de 3 
veiligheidsterreinen, ziet niet wat méér bereikt gaat worden en hoe de veiligheid wordt 
verhoogd.  

CDA Onderschrijft net als PAG de uitgangspunten en speerpunten. Vraagt een toelichting op de 
kosten van de fte. Stelt ten aanzien van het aantal fte veiligheid een kleine benchmark voor 
onder de gemeenten Hilvarenbeek en Oisterwijk.  

Lijst Riel-Goirle Onderschrijft net als vorige sprekers de uitgangspunten en aangebrachte prioritering. Waardeert 
de gekozen aanpak met de twee informatieavonden.  

 
Afspraken en toezeggingen:  
Burgemeester Machteld Rijsdorp geeft aan dat raadsinformatie wordt opgesteld over de gevraagde benchmark met 
daarin het aantal fte veiligheid en de inhoud van de functie.  
 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als een B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.  
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4. Intergemeentelijke samenwerking  
Vandaag, op 17 februari 2016, is raadsinformatie verstuurd over intergemeentelijk samenwerking.  
Standpunten fracties:  
Lijst Riel-Goirle Roept op met zoveel mogelijk raadsleden aanwezig te zijn bij de verenigde vergadering van 

de Regio Hart van Brabant en stelt voor om eventuele moties gezamenlijk op te stellen. 
Pro Actief Goirle Stelt voor de strategische meerjarenagenda -apolitiek- vanuit het belang van de gemeente 

Goirle te benaderen. Vraagt via de griffier een datumprikker om bijeen te komen en dit voor 
te bereiden.  

CDA Is het eens met de uitgangspunten uit de strategische meerjarenagenda, maar vindt het 
lastig om iets voor te bereiden zonder uitvoeringsprogramma's.  

 
5. Verslag commissie vergadering van Algemene zaken d.d. 13 januari 2016  
Het verslag wordt vastgesteld en de toezeggingenlijst wordt doorgenomen. 
 
6. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders.  
Er zijn geen inlichten van het college.  
 
7. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
VVD vraagt naar het aantal stemlokalen bij een referendum. Hoe is dat in Goirle geregeld, wordt het aantal 
stemlokalen verminderd? 
Burgemeester Machteld Rijsdorp geeft aan dat bij het referendum 8 stemlokalen worden ingericht.  
 
8. Stukken ter kennisname.  
Er zijn geen opmerkingen bij de stukken ter kennisname.  
 
9. Rondvraag.  
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:55 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
23 maart 2016, 
 
De voorzitter,     de griffier,   
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

1 24 november 
2015 

Tarieven BIZ: In de loop van 2016 met het 
bestuur van de BIZ en de centrummanager te 
kijken naar de effecten van de BIZ. 
 

Wethouder Van der 
Heijden 

Loop 2016 Wordt gedaan in de loop van 2016 

2 17-2-2016 Raadsinformatie over het aantal fte veiligheid bij 
de gemeenten Hilvarenbeek en Oisterwijk. 

Burgemeester 
Machteld Rijsdorp 

 Informatie is verstrekt. 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/08-
maart/20:00/Raadsvoorstel-kadernota-Integrale-Veiligheid/08-
Raadsinformatie-Kadernota-Integrale-Veiligheid-2-maart-
2016.pdf 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/08-maart/20:00/Raadsvoorstel-kadernota-Integrale-Veiligheid/08-Raadsinformatie-Kadernota-Integrale-Veiligheid-2-maart-2016.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/08-maart/20:00/Raadsvoorstel-kadernota-Integrale-Veiligheid/08-Raadsinformatie-Kadernota-Integrale-Veiligheid-2-maart-2016.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/08-maart/20:00/Raadsvoorstel-kadernota-Integrale-Veiligheid/08-Raadsinformatie-Kadernota-Integrale-Veiligheid-2-maart-2016.pdf
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2016/08-maart/20:00/Raadsvoorstel-kadernota-Integrale-Veiligheid/08-Raadsinformatie-Kadernota-Integrale-Veiligheid-2-maart-2016.pdf
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Spreekrecht toeristenbelasting 17 02 2016 

De Vergulde Hand  Piet van Bavel. Vijfhuizenbaan 33a Riel 

Bedankt voor de mogelijkheid tot spreekrecht voor de commissie Algemene zaken. 

Algemeen, 

Geen voor onderzoek bij de betreffende bedrijven wat de mogelijke effecten hier van zijn. 

Zoals het raadvoorstel toeristen belasting innen met 50% voor toerisme en 50% algemene middelen. 

Wat heeft de gemeente Goirle de toerist te bieden t.o.v andere omringende gemeentes  ??? zoals, 

Gemeente Alphen Chaam of Oisterwijk met een groot aandeel toeristen veel natuur, cultuur en educatief met musea en 
excursies en actief toeristen agenda. Goed gestroomlijnd onder de ondernemers. Met als doel allemaal winst maken. 
Met toeristenbelasting kunnen de gemeentes faciliteren op de mogelijkheden binnen de gemeente voor meer vitaliteit 
binnen het toerisme. Hiervoor zijn deze gelden de eerste jaren ook strik nootzakelijk en onwenselijk om dit door te 
sluizen naar algemene middelen. 

Effecten van toeristen belasting voor de Vergulde Hand. 

Aanwezig  24 staanplaatsen dit jaar het 4e seizoen  met een bezetting van 30% op het caravanveld, en 70% op het 
tentenveld dit is onderverhuurd aan derde als vaste staanplaats. Met vooral toeristen vanuit België en Duitsland. Het 
caravanveld voornamelijk oudere doelgroep SVR die willen wandelen fietsen en goedkoop uit eten en boodschappen 
doen. Dit vooral in Riel bij de boerenschuur en Action en eten bij het Luikske en Overkant dit voor €14,0 per 
overnachting + € 2,-T-B is 13 % verhoging. Hiervan zijn er drie seizoenplaatsen dit voor € 1200,- per seizoen. Dit is 
omgerekend 1200/180 = € 6,70 per dag. Met de T-B overheen komt dit op € 9,77 per incl Btw. Dit is een verhoging 
van bijna 30 % en voor oudere een grote drempel om daar over heen te stappen. 

Waarom komen ze naar de Vergulde Hand hebben we onderzocht met de evaluatie formulieren. 

1. lage kosten geen toeristen belasting 
2. Fietsroutes  
3. Mooie landelijke camping kleinschalig met veel uitval mogelijkheden Baarle Nassau, Turnhout,   Breda, 
Tilburg, Hilvarenbeek.  
 
Samen vattend  
1 Toeristenbelasting JA mits aangepast. 
2 Omslag van toeristenbelasting de eerste jaren alleen bestemmen voor ontwikkeling van toerisme waar ieder in 
Goirle en Riel van kan Profiteren. 
3 Omslag met dit voorstel van toeristen belasting is een veelvoud te hoog in de huidige situatie onze bedrijven 
zitten nog in de kiemfase. 
4 De vaste seizoenplaatsen zijn niet meer interessant voor onze toeristen. 
5 Voor ons tentenveld is het nog maar de vraag of we dit volgend jaar weer kunnen verhuren. 
6 Mocht dit raadvoorstel doorgaan zal er geen of nauwelijks toerisme in Goirle en Riel ontwikkelen met nadelige 
gevolgen voor de aanverwante bedrijven in Goirle en Riel. 
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Spreekrecht toeristenbelasting 17 02 2016 Joost Huijbregts, Boerderij Zorg Camping Van ’t Zandeind 
 
Toeristenbelasting in onze gemeente 
 
Ik zal me eerst even voorstellen: ik ben Joost Huijbregts en trotse ondernemer in deze gemeente. Samen met mijn vader 
Jos en mijn vriendin Annelie zit ik in maatschap en bedrijven wij verschillende takken van sport op het Zandeind in Riel. 
 
Waaronder; 
Een vleesveefokbedrijf, waar wij op een eerlijke manier vlees produceren voor de lokale markt, Een zorgboerderij, waar we 
individuele begeleiding bieden aan kinderen met een beperking 
En hebben we, sinds drie jaar, een speciale kleinschalige boerderijcamping, waarbij extra aandacht uitgaat naar gezinnen 
die extra zorg en aandacht behoeven. 
 
Met veel ongenoegen hebben wij kennis genomen van de plannen om ook in onze gemeente toeristenbelasting te gaan 
heffen. Op 10 november werd de motie ervaart en als snel bleek dat de ingangsdatum van 1 januari niet haalbaar bleek. Ik 
denk dat dit typerend is voor de huidige gang van zaken omtrent de toeristenbelasting, waarin er in mijn ogen nog steeds 
veel te licht en kortzinnig gehandeld wordt. 
 
Tien jaar geleden stelde de vrijetijds-economie in onze gemeente niet veel voor. De laatste jaren is dit gegroeid, mede 
doordat veelal jonge ondernemers het lef hadden om veel te investeren  in bijzondere initiatieven. Er is veel geïnvesteerd, 
bedrijven zijn net opgestart, en direct ziet de gemeente haar kans schoon om er een slaatje uit te slaan. Het lijkt wel of er 
gedacht wordt dat er goud geld verdient wordt! Dit vind ik zeer ongepast. 
 
En als ik de essentie van de invoering goed  samenvat dan  is  het de bedoeling  dat het geinde belastinggeld voor de helft 
gebruikt gaat worden om de tekortkomingen elders in de gemeente te compenseren? En wat levert het dan werkelijk 
direct voor de sector op? 
 
En dan inhoudelijk; de ingangsdatum, er moest rekening gehouden worden met zorgvuldige communicatie en voorlichting, 
eigenaren hebben prijzen al vaststaan en hebben natuurlijk ook voor de zomer en zelfs voor volgend jaar al reserveringen 
staan. Is 1 juli 2016 dan niet nog steeds veel en veel te vroeg? Erg kortzichtig. 
 
En dan het tarief, 1 euro per nacht per persoon. Dat is helemaal uit de lucht gegrepen. Kosten die gemaakt moeten 
worden staan in geen verhouding tot de baten. Dit tarief is acceptabel als je een hotelkamer boekt voor 100 euro, maar 
toch niet op een kleinschalige camping? Even een voorbeeld; als bij ons een gezin met 2 kinderen in de zomer verblijft 
betalen ze 37,50 euro. Dit moet dus met het nieuwe stelsel 41,50 euro worden, een stijging van meer dan 10%! 
 
En dan te weten dat wij voornamelijk zorgkindjes op de camping krijgen. Kinderen die speciale aandacht behoeven en 
waar wij desgewenst professionele begeleiding aan bieden vanuit de zorgboerderij. In die zin zou onze camping altijd al 
vrijgesteld moeten blijven van toeristenbelasting. Onze gasten hebben vaak al problemen genoeg. Bovendien, als ik zie wat 
onze gasten op financieel gebied achterlaten in onze gemeente, dan ben ik ervan overtuigd dat dit meer oplevert dan 
wanneer ze straks niet meer zullen komen vanwege de toeristenbelasting. 
 
Dat zal voor ons natuurlijk ook een grote strop betekenen. We betalen overigens jaarlijks al onroerend goed belasting over 
de camping wat ons niks oplevert. De gemeente beurt al van onze takken, maar blijkbaar is het nodig het ondernemen in 
het toerisme binnen onze gemeente haast onmogelijk te maken. 
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Graag nodig ik dan ook iedereen uit die op welke manier dan ook betrokken is bij dit besluit eens langs te komen bij ons op 
het Zandeind om de gevolgen van het mogelijk invoeren van toeristenbelasting te bespreken. 
Bedankt voor jullie aandacht. Joost Huijbregts 
Boerderij Zorg Camping Van ’t Zandeind Zandeind 32a, Riel 
06-22737391. 


	Opgemaakt door

